
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Aan: Bestuur Cultuurhuis en commissie businesscase Cultuurhuis. 
 
Datum: 30-8-23 
Betreft: scenario Cultuurhuis 
 
Beste Sietse en Zaira, 
 
We zijn voor de zomer aan het werk geweest om te komen tot een businesscase voor het 
Cultuurhuis. Dit heeft geleid tot een mooi rapport. In de zomer ontvingen wij een brief van 
één van de gebruikers, met hun voorkeur voor een scenario. Daarbij is ons gevraagd onze 
voorkeur aan te geven. 
 
Bij dezen wil ik dit doen. Ik verwacht dat dit niet veel nieuwe gezichtspunten zal opwerpen, 
omdat dit in onze ontmoetingen ook is uitgesproken. 
Voor De Kleine Schans is het van belang dat er voldoende werkruimte komt. We zijn sinds 
onze komst in het Cultuurhuis, door verandering van wetten en uitbreiding van onze 
opdracht gegroeid. Vanuit de ambitie van onze ketenpartners Save en Met Maya, is te 
verwachten dat de groei voort duurt. In scenario één en twee, zien wij geen mogelijkheden 
voor de benodigde ruimte. 
 
Wij zijn erg blij met de koppeling met de basisinfrastructuur, die vanuit het Cultuurhuis 
mogelijk is en de mogelijkheden die dat biedt. Scenario vier is vanuit dit oogpunt nadelig. 
Mocht dit scenario werkelijkheid worden, willen we erop aandringen dat huisvesting nabij 
Cultuurhuis, in het centrum van Woudenberg nodig is. In deze huisvesting zou rekening 
gehouden moeten worden met afspraken (door beleidsmedewerkers) met ketenpartners en 
onze toekomstige opdracht. Daarnaast komen meer mensen met een kwetsbaarheid die 
voorheen regionaal geholpen zijn, naar de gemeente. Er moet rekening gehouden worden 
met voorzieningen voor deze mensen, zoals besproken in de laagdrempelige 
ontmoetingsplek; niet alles past in het Cultuurhuis. 
 
Wij kunnen ons dus vinden in scenario drie en vier. Waarbij bij scenario drie vragen ontstaan 
over de nieuwbouw. Is bij nieuwbouw in die mate uitbreiding van ruimte mogelijk, zodat alle 
gebruikers goed passen en een uitbreiding van functies mogelijk is? Als hier positief op 
geantwoord kan worden, gaat onze voorkeur uit naar optie drie. Omdat wij voor de 
inwoners veel voordelen zien in onze aanwezigheid in het Cultuurhuis. 
 
Met vriendelijke groet, 
E. van der Vlist.   
Directeur Coöperatie De Kleine Schans. 


